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Protokół nr 98/21   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu 

z dnia 21 maja 2021 r.,  

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Marek Kieler   - Przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - Wicestarosta Wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu      

           

           

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Sławomir Kaftan   - skarbnik powiatu 

2. Pani Sylwia Walczak   - z-ca naczelnika Wydziału Rolnictwa  

        i Ochrony Środowiska Starostwa   

         Powiatowego w Wieluniu 

3. Pan Maciej Bryś   - z-ca naczelnika Wydziału Komunikacji,  

        Transportu i Dróg Starostwa Powiatowego   

        w Wieluniu  

4. Pani Alicja Krzemień   - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

         w Wieluniu (PZD) 

5. Pani Emilia Łaniewska  - dyrektor Domu Pomocy Społecznej  

         w Skrzynnie (DPS) 

6. Pani Katarzyna Olejnik   - dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli  

         Ledóchowskiej w Komornikach  

7. Pani Magdalena Wicher  - dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

         w Wieluniu  
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8. Pan Zenon Kołodziej  - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury,  

        Sportu i Promocji Starostwa Powiatowego    

         w Wieluniu  

9. Pan Sylwester Kaczmarek  - dyrektor Powiatowego Centrum Usług  

         Wspólnych w Wieluniu (PCUW)  

10. Pani Dorota Krajcer   - naczelnik Wydziału Organizacyjno- 

         Prawnego i Nadzoru Starostwa   

             Powiatowego w Wieluniu 

11. Pan Łukasz Sibiński   - z-ca naczelnika Wydziału Architektury  

        i Budownictwa Starostwa Powiatowego  

         w Wieluniu  

        

    

Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie XCVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XCVI i XCVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

5. Zaakceptowanie projektu stanowiska Zarządu Powiatu w Wieluniu dotyczącego 

przebiegu obwodnicy Wielunia w ciągu drogi krajowej nr 45 i 43. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie apelu do Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi o podjęcie działań mających na celu 

poprawę bezpieczeństwa na drodze krajowej nr 45. 

7. Rozpatrzenie wniosku Pana Łukasza Dybki – członka Zarządu Powiatu  

w Wieluniu, zgłoszonego na posiedzeniu Komisji Budżetu, Zdrowia  

i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wymiany istniejących 

krawężników na krawężniki ścięte na wyspie spowalniającej przy szkole  

w miejscowości Mokrsko. 
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8. Rozpatrzenie wniosku Pana Jacka Olczyka Wójta Gminy Pątnów w sprawie 

wprowadzenia do budżetu Powiatu z nadwyżki budżetowej zadania 

inwestycyjnego polegającego na opracowaniu dokumentacji projektowej  

na przebudowę drogi powiatowej Nr 4517E Morzykobyła – Grębień – do DK 43. 

9. Rozpatrzenie prośby Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

o wyrażenie zgody na sprzedaż drewna z placu PZD pochodzącego z wycinki 

drzew zgodnie z wydanymi decyzjami w ilości 52m3. 

10. Przyjęcie sprawozdania z działalności Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie 

za rok 2020 – temat sesyjny. 

11. Przyjęcie sprawozdania z działalności Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach za rok 2020 – temat sesyjny. 

12. Przyjęcie sprawozdania z działalności Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu za 2020 rok – temat sesyjny. 

13. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

regulaminu określającego wysokość stawek oraz szczegółowe warunki 

przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowe 

warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe  

i godziny doraźnych zastępstw nauczycielom zatrudnionym w szkołach  

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński. 

14. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia planu 

sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych  

na obszarze Powiatu Wieluńskiego. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie porozumienia z Gminą Wieluń w sprawie zasad nauczania religii w 

pozaszkolnym punkcie katechetycznym. 

16. Rozpatrzenie informacji o organizacji i realizowanych zadaniach przez 

Powiatowe Centrum Usług Wspólnych w Wieluniu. 

17. Przyjęcie informacji w sprawie skarg złożonych przez mieszkańca powiatu 

wieluńskiego na działalność Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu. 

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedstawienia 

Radzie Powiatu w Wieluniu Raportu o stanie Powiatu Wieluńskiego za rok 2020 

– temat sesyjny. 
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19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wydania opinii  

do projektu pod nazwą: „Budowa drogi w miejscowości Turów, gmina Wieluń”, 

zlokalizowanej na działkach o nr geod. 598, 670, 679/1, 690, 706, 762/5, 748/1, 

748/3, 748/5, 748/6, 699/1 obręb Turów, gmina Wieluń. 

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wydania opinii  

do projektu pod nazwą: „Budowa drogi gminnej ul. Uroczej w Wieluniu”. 

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2021-2030. 

23. Sprawy bieżące. 

24. Wolne wnioski. 

25. Zamknięcie XCVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

Pkt 1 

Otwarcie XCVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył XCVIII 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.    

        

Pkt 2      

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że na 5 członków Zarządu Powiatu obecnych jest 5 członków Zarządu. Wobec 

powyższego wszystkie decyzje, które Zarząd będzie podejmował będą miały moc 

obowiązującą.          

   

        Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował zdjęcie 

z proponowanego porządku obrad punktu 13 pn. „Przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia regulaminu określającego wysokość stawek 

oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego 

oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia  

za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycielom 

zatrudnionym w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Wieluński” do czasu zakończenia audytu w placówkach oświatowych, który kończy się 

31. maja br. Zarządził głosowanie „za” zdjęciem punktu 13 z proponowanego porządku 

obrad. 

  

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o zdjęciu z proponowanego porządku obrad punktu 13 pn. „Przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia regulaminu określającego wysokość 

stawek oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków  

do wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw 

nauczycielom zatrudnionym w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Powiat Wieluński” do czasu zakończenia audytu w placówkach oświatowych, 

który kończy się 31. maja br. (głosowało 5 członków Zarządu).    

             

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku  

z powyższym porządek obrad przyjmuje numerację o jeden mniejszą. Zapytał,  

czy są jakieś uwagi, propozycje zmiany porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Zarządził 

głosowanie „za” przyjęciem porządku obrad ze zmianą.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął porządek 

obrad ze zmianą (głosowało 5 członków Zarządu).      
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Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie XCVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XCVI i XCVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

5. Zaakceptowanie projektu stanowiska Zarządu Powiatu w Wieluniu dotyczącego 

przebiegu obwodnicy Wielunia w ciągu drogi krajowej nr 45 i 43. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie apelu do Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi o podjęcie działań mających na celu 

poprawę bezpieczeństwa na drodze krajowej nr 45. 

7. Rozpatrzenie wniosku Pana Łukasza Dybki – członka Zarządu Powiatu  

w Wieluniu, zgłoszonego na posiedzeniu Komisji Budżetu, Zdrowia  

i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wymiany istniejących 

krawężników na krawężniki ścięte na wyspie spowalniającej przy szkole  

w miejscowości Mokrsko. 

8. Rozpatrzenie wniosku Pana Jacka Olczyka Wójta Gminy Pątnów w sprawie 

wprowadzenia do budżetu Powiatu z nadwyżki budżetowej zadania 

inwestycyjnego polegającego na opracowaniu dokumentacji projektowej  

na przebudowę drogi powiatowej Nr 4517E Morzykobyła – Grębień – do DK 43. 

9. Rozpatrzenie prośby Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

o wyrażenie zgody na sprzedaż drewna z placu PZD pochodzącego z wycinki 

drzew zgodnie z wydanymi decyzjami w ilości 52m3. 

10. Przyjęcie sprawozdania z działalności Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie 

za rok 2020 – temat sesyjny. 

11. Przyjęcie sprawozdania z działalności Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach za rok 2020 – temat sesyjny. 

12. Przyjęcie sprawozdania z działalności Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu za 2020 rok – temat sesyjny. 

13. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia planu 

sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych  

na obszarze Powiatu Wieluńskiego. 
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14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie porozumienia z Gminą Wieluń w sprawie zasad nauczania religii w 

pozaszkolnym punkcie katechetycznym. 

15. Rozpatrzenie informacji o organizacji i realizowanych zadaniach przez 

Powiatowe Centrum Usług Wspólnych w Wieluniu. 

16. Przyjęcie informacji w sprawie skarg złożonych przez mieszkańca powiatu 

wieluńskiego na działalność Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu. 

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedstawienia 

Radzie Powiatu w Wieluniu Raportu o stanie Powiatu Wieluńskiego za rok 2020 

– temat sesyjny. 

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wydania opinii  

do projektu pod nazwą: „Budowa drogi w miejscowości Turów, gmina Wieluń”, 

zlokalizowanej na działkach o nr geod. 598, 670, 679/1, 690, 706, 762/5, 748/1, 

748/3, 748/5, 748/6, 699/1 obręb Turów, gmina Wieluń. 

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wydania opinii  

do projektu pod nazwą: „Budowa drogi gminnej ul. Uroczej w Wieluniu”. 

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2021-2030. 

22. Sprawy bieżące. 

23. Wolne wnioski. 

24. Zamknięcie XCVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z XCVI i XCVII posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu  zapytał, czy ktoś ma 

jakieś uwagi do treści protokołów. Nikt nie zgłosił uwag. Zarządził głosowanie 
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w sprawie przyjęcia protokołu Nr 96/21 z XCVI posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przy 4 głosach „za”, 1 głosie „wstrzymującym się”, 

nikt nie był „przeciw” przyjął protokół nr 96/21 z XCVI posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).  

    

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu  zarządził głosowanie 

w sprawie przyjęcia protokołu Nr 97/21 z XCVII posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu.  

  

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 97/21 z XCVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

 

Pkt 5 

Zaakceptowanie projektu stanowiska Zarządu Powiatu w Wieluniu dotyczącego 

przebiegu obwodnicy Wielunia w ciągu drogi krajowej nr 45 i 43. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył,  

że do Zarządu wpłynęły pisma mieszkańców dotyczące przebiegu zaproponowanych 

wariantów obwodnicy. Dla mieszkańców naszego powiatu nie jest do przyjęcia wariant 

3, który spowoduje problemy natury społecznej i ekonomicznej. Ten wariant przechodzi 

bardzo blisko zabudowań, dlatego z wydziałem pozwolił sobie przygotować pismo 

dotyczące tej inwestycji i wysłać po zaakceptowaniu przez Zarząd do Dyrektora 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, do Regionalnego Dyrektora Ochrony 

Środowiska w Łodzi, do Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej  

w Poznaniu oraz do Marszałka Województwa Łódzkiego. Zapytał, czy są uwagi  

do projektu stanowiska. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” 

zaakceptowaniem projektu stanowiska i jego przesłaniem, zgodnym ze stanowiskiem 

mieszkańców, którzy zwrócili się o to, aby Zarząd Powiatu podjął działania. Wiadomą 

rzeczą jest, że nie od Zarządu to zależy, ale można zasugerować, że mieszkańcy są 

niezadowoleni z przebiegu wariantu 3.  



9 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że do mieszkańców, 

którzy do nas napisali też trzeba wysłać.      

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zgodził się,  

że też trzeba wysłać do wiadomości mieszkańców. W tej chwili, żeby dochować 

terminu musimy jak najszybciej podpisać to stanowisko i wysłać. Zapytał, czy pani 

naczelnik ma przygotowane pismo do podpisu. 

Pani Sylwia Walczak – z-ca naczelnika Wydziału Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska potwierdziła.  

 

            Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zaakceptował 

projekt stanowiska Zarządu Powiatu w Wieluniu dotyczący przebiegu obwodnicy 

Wielunia w ciągu drogi krajowej nr 45 i 43 (głosowało 5 członków Zarządu). 

          Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.   

          Powyższe stanowisko należy przesłać do wiadomości mieszkańców:  

os. Berlinek w Wieluniu, Gaszyna, Rudy, Widoradza, Bieniądzic, Niedzielska,  

którzy zwrócili się z prośbą do Starosty Wieluńskiego oraz Zarządu Powiatu  

w Wieluniu w sprawie poparcia protestu dotyczącego planowanej budowy obwodnicy 

Wielunia w ciągu drogi krajowej nr 45.   

 

           Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu dodał, że podaje się  

do wiadomości, że można składać wnioski w ratuszu czy w WDK. 

       Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że protesty też na pewno wpłynęły do miasta. 

 

Pkt 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie apelu do Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi o podjęcie działań mających  

na celu poprawę bezpieczeństwa na drodze krajowej nr 45. 

 

       Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że na wniosek radnego Jurdzińskiego, zresztą  bardzo słuszny, został przygotowany 

apel do Rady Powiatu, aby wsparła Zarząd Powiatu. Zapytał, czy są uwagi do treści 

apelu.  
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Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu podziękował za przygotowanie 

apelu. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

„za” podjęciem uchwały.  

 

            Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 577/21 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie apelu do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi 

o podjęcie działań mających na celu poprawę bezpieczeństwa na drodze krajowej  

nr 45 (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 577/21 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 7 

Rozpatrzenie wniosku Pana Łukasza Dybki – członka Zarządu Powiatu  

w Wieluniu, zgłoszonego na posiedzeniu Komisji Budżetu, Zdrowia  

i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wymiany istniejących 

krawężników na krawężniki ścięte na wyspie spowalniającej przy szkole  

w miejscowości Mokrsko. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przypomniał,  

że ta sprawa była już dyskutowana. Poruszył kwestię sporządzonego kosztorysu, który 

opiewa na kwotę 8 079 zł.          

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy nie utracimy 

gwarancji albo trwałości.          

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że musi wykonywać to ten sam wykonawca, żeby gwarancja była zachowana  

i jednocześnie musi być trwałość tego projektu. Powitał panią kierownik Krzemień  

i pana naczelnika Brysia. Przekazał pani kierownik, że pan wicestarosta poruszył 

sprawę gwarancji i trwałości projektu. Powiedział, że to jest jednoznaczne, bo na 5 lat 

jest gwarancja. Dlatego musi to wykonywać ten sam wykonawca.    

 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała,  

że najlepiej, bo tak to musiałby udzielić tak jak było w przypadku Dzietrznik.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zwrócił się do pani 

kierownik, aby to wykonać i zacząć prace przy przejściu. Dodał, że faktycznie należy 
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to wykonać.            

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy sama wymiana krawężnika 

by nie pomogła.            

 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała,  

że krawężnik będzie nisko, a wyspa i tak będzie wyżej. Dodała, że ciekawe jaki termin 

da LARIX, mogą mieć terminy, ponieważ jest to mała rzecz.    

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że ww. firma robi w Mokrsku.         

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że może należałoby 

zastosować jakieś oznaczenie, ograniczenie prędkości do 40 km/h.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu poinformował, że tam jest ograniczenie 

do 30 km/h.            

 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu potwierdziła.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

w sprawie pozytywnego rozpatrzenia przedmiotowego wniosku.  

 

          Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył wniosek Pana Łukasza Dybki – członka Zarządu Powiatu w Wieluniu, 

zgłoszony na posiedzeniu Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie wymiany istniejących krawężników na krawężniki ścięte  

na wyspie spowalniającej przy szkole w miejscowości Mokrsko (głosowało 5 członków 

Zarządu).      

         Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 8 

Rozpatrzenie wniosku Pana Jacka Olczyka Wójta Gminy Pątnów w sprawie 

wprowadzenia do budżetu Powiatu z nadwyżki budżetowej zadania 

inwestycyjnego polegającego na opracowaniu dokumentacji projektowej  

na przebudowę drogi powiatowej Nr 4517E Morzykobyła – Grębień – do DK 43. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przypomniał,  

że na jednym z posiedzeń Zarząd Powiatu podjął już taką decyzję w tamtym roku,  

że z nadwyżki budżetowej przekażemy środki i musimy dotrzymać słowa. 60 tys. zł 
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musimy na to zadanie przeznaczyć panie skarbniku, taka była decyzja Zarządu tylko 

ponawiamy to, bo zablokujemy panu wójtowi inwestycję.     

 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu przypomniała, że Zarząd 

podjął decyzję w tamtym roku.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że pan skarbnik 

wprowadzi to jako decyzję Zarządu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

„za” przeznaczeniem z nadwyżki budżetowej 60 tys. zł na zadanie inwestycyjne, 

polegające na opracowaniu dokumentacji projektowej na przebudowę drogi 

powiatowej Nr 4517E Morzykobyła – Grębień – do DK 43. 

  

            Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję 

o przeznaczeniu z nadwyżki budżetowej 60 tys. zł na zadanie inwestycyjne, polegające 

na opracowaniu dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej Nr 4517E 

Morzykobyła – Grębień – do DK 43 (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 9 

Rozpatrzenie prośby Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

o wyrażenie zgody na sprzedaż drewna z placu PZD pochodzącego z wycinki 

drzew zgodnie z wydanymi decyzjami w ilości 52m3. 

 

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu poinformowała, że cenę 

minimalną ustalili tak jak w tamtym roku, czyli po 80 zł. Wyraziła nadzieję, że będzie 

więcej, bo są chętni, okaże się jak dojdzie do zapytania.    

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

„za” wyrażeniem zgody.   

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył prośbę Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu o wyrażenie 

zgody na sprzedaż drewna z placu PZD pochodzącego z wycinki drzew zgodnie 

z wydanymi decyzjami w ilości 52m3 (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pan  Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

wicestaroście.           

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński przekazał, że spotkał się  

z mieszkańcami centrum Wielunia. Zapytał, czy mamy jakiś wpływ na to,  

żeby w centrum miasta na ulicach: Śląska, Narutowicza, Augustiańska, Barycz były 

progi zwalniające oraz, aby przy wjeździe do starostwa powiatowego  

z ul. Królewskiej ustawić znak zakaz ruchu B1 np. od godz. 17.00 do godz. 6.00.

  Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała,  

że należy tą sprawę poruszyć na Komisji Bezpieczeństwa, zarządca musi opracować 

projekt.            

 Pan  Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu doprecyzował,  

że chodzi o projekt stałej organizacji ruchu.       

 Pan Maciej Bryś - z-ca naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu  

i Dróg poinformował, że na ostatniej komisji była poruszana sprawy ul. Kaliskiej, która 

została negatywnie rozpatrzona, bo tam były bodajże 2 m od przejścia, a może być 

minimum 30 m od przejścia.         

 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu dodała, że w posiedzeniu 

komisji uczestniczyła osoba, która przywoływała przykłady z innych miast, ale jednak 

projektant wystąpił do ministerstwa i dostał odmowę.      

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podkreślił, że wieczorami 

odbywają się tam rajdy.          

 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu dodała, że wie,  

w centrum miasta jest to samo.         

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał o odległość progu  

od przejścia.            

 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu poinformowała,  

że w odległości 30 m od przejścia.        

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu przytoczył przykład ul. Sadowej. 

 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała,  

że tam są progi pinezkowe, po ul. Kaliskiej jeździ komunikacja zbiorowa i tutaj mogą 

być tylko progi zwalniające wyspowe.        

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy przekazać  
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te sprawy do komisji.          

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak 

tylko trzeba to doprecyzować i przekazać do Komisji Bezpieczeństwa Ruchu 

Drogowego przy Staroście Wieluńskim. Dodał, że najlepiej byłoby, żeby mieszkańcy 

sami napisali.           

 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu poinformowała,  

że miasto nie za bardzo chce się zgodzić na progi zwalniające.     

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, a zamknięcie 

wjazdu.           

 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała,  

że to również miasto. Dodała, że musimy wpisać, że to jest po godzinach 

(urzędowania).           

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zaznaczył odnośnie progów 

zwalniających, że to też nie jest dobre rozwiązanie, całe społeczeństwo płaci za to, 

cały dzień obija się samochody.          

 Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu dodał, że najgorzej mają  

ci mieszkający na wysokości progów zwalniających.      

 Pan Maciej Bryś – z-ca naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu  

i Dróg podkreślił, że np. gmina montuje próg zwalniający, a za chwilę jest wniosek, 

żeby przenieść go gdzieś indziej. Było tak na ul. Zielonej, w Rudzie, na Widoradzu.

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy rozpoczęło się już koszenie.         

 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu poinformowała, że tak  

od poniedziałku.           

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jeśli 

byłaby taka możliwości to prosi, aby koszenie odbywało się jak co roku na 2 zmiany. 

Najgorsze jest to, że zwierzyna wyskakuje.       

 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała, że może 

nie na 2 zmiany tylko wydłuży koszenie.       

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zgodził się. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu podkreślił, że można ten ciągnik 

doposażyć – kosiarka boczna powinna być z przodu, a z tyłu powinna być żyrafa, tak 

koszą w Kluczborku.           

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że nie 
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mamy czegoś takiego.         

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że przyszłościowo można  

o tym pomyśleć.           

 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała,  

że w pierwszym koszeniu, koszą tylko pobocze.      

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że wie. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powtórzył, że można o czymś takim 

pomyśleć.           

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy sprzęt zostaje 

dalej w gminach, czy codziennie będzie dojeżdżał.      

 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała, że nie, jak 

pojedzie na Konopnicę to zawsze zostawiamy i w Skomlinie, a pozostałe nie.  

 

Pkt 10 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie za 

rok 2020 – temat sesyjny. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jest 

obecna pani dyrektor.          

 Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak.  

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu powiedział, że na Komisji Budżetu 

też będą te sprawozdania omawiane.        

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził.  Powitał 

panią dyrektor Łaniewską i panią Marut-Kozioł główną księgową DPS w Skrzynnie. 

Podziękował pani dyrektor za wszystkie dobre rzeczy, które działy się w DPS  

w Skrzynnie w 2020 r. - trudne, bo trudne, ale sobie poradziliśmy, co jest zasługą  

w pewnej mierze pani dyrektor, że potrafiła zbudować dobry zespół, który ma swoje  
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zasługi w tym, co jest napisane w sprawozdaniu.     

Pani Emilia Łaniewska – dyrektor DPS w Skrzynnie podziękowała panu 

staroście.   

  

Z sali obrad wyszedł Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” przyjęciem sprawozdania. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie z działalności Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie za rok 2020 – 

temat sesyjny (głosowało 4 członków Zarządu).      

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Na salę obrad powrócił Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w pełnym 5 osobowym składzie.  

Pkt 11 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach za rok 2020 – temat sesyjny. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią dyrektor. 

Zwrócił uwagę na literówkę na stronie 1, gdzie jest napisane „Wychwankowie”. Należy 

to poprawić.            

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zwrócił uwagę na błąd w liczbie 

przy powiecie myszkowskim są wpisane 2 osoby, a że tutaj ubyła jedna osoba  

to chyba  z tego będzie wynikał ten błąd.       

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka w Komornikach 

poinformowała, że przy powiecie wieluńskim jest pomyłka, powinno być zamiast 14, 

13 osób, ale to jest nieaktualne, ponieważ jest rotacja.     

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że było napisane  
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o 23 wychowankach, a z jego obliczeń wyszło 24, więc wydawało mu się, że przy 

powiecie myszkowskim były 2 osoby w tamtym roku, a ubyła jedna. Odnośnie powiatu 

wieluńskiego zgadza się, bo było 16 wychowanków, ubyło 4, a przybyło 2.  

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka w Komornikach 

powtórzyła, że przy powiecie wieluńskim powinno być 13 osób.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił  

o poprawienie tych pomyłek.         

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu podkreślił, że 2 wychowanków 

jeszcze ubyło z powiatu wieluńskiego w lutym, o czym napisała pani w jednym  

z materiale dotyczącym Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej.  

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka w Komornikach 

poinformowała, że z końcem ubiegłego miesiąca odeszły 3 osoby, teraz znowu  

kolejne osoby ubyły więc to będzie uaktualnione. To jest stan na koniec 2020 r. Dodała, 

że mamy schodzić do liczby 14 wychowanków.        

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Udzielił głosu panu skarbnikowi.      

 Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu zapytał, jak wygląda kwestia 

tegoroczna odnośnie liczby dzieci.        

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka w Komornikach wyjaśniła, 

że w tej chwili mamy już 19 dzieci i na koniec lipca będziemy mieli stan 16 dzieci, przy 

czym Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu myślał, że skoro jest 16 dzieci 

i 2 poza placówką to nam to uznają. Okazują się, że bardzo sztywno traktują przepis, 

że wojewoda może wyrazić zgodę na przyjęcie kolejnego dziecka, jeśli inne są 

umieszczone np. w MOS-e, ale to słowo przyjąć traktują bardzo poważnie, czyli 

najpierw musimy zejść do 14 dzieci, a dopiero ewentualnie może wyrazić zgodę na 

przyjęcie. Dlatego tak ważne są te mieszkania, żebyśmy mieli gdzie umieścić na 

chwilkę te dzieci.            

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poinformował, że na środę 

jest mówiony z dyrektorem Wydziału Spraw Społecznych Urzędu Wojewódzkiego 

dlatego prosi, aby w poniedziałek podesłać mu na e-mail aktualny stan  

z perspektywą odejścia, jak ktoś jest na zewnątrz to też, żeby miał te dane.   

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka w Komornikach 

odpowiedziała, że dobrze.         

 Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu zapytał, kiedy powinna być liczba 
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14 wychowanków.           

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka w Komornikach 

poinformowała, że na początku lutego.        

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział, że już 

dawno.            

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że jest ścieżka 

dojścia.             

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka w Komornikach 

podkreśliła, że nikt nie wie, co się zadzieje za chwilę. Może być tak, że sąd będzie 

wydawał kolejne postanowienia i musimy je zrealizować.     

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy kontrola 

się zakończyła.          

 Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka w Komornikach 

poinformowała, że panie były 2 dni stacjonarnie, mają czas do 25.06. br., reszta 

odbędzie się w sposób korespondencyjny.       

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu z uwagi na brak 

dalszych pytań, zarządził głosowanie „za” przyjęciem sprawozdania z poprawkami. 

Zamknął punkt 11.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie z działalności Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej 

w Komornikach za rok 2020 z poprawkami dotyczącymi strony nr 1  

sprawozdania, polegającymi na poprawieniu nagłówka „WYCHWANKOWIE”  

na „WYCHOWANKOWIE” oraz wpisaniu poprawnej liczby wychowanków z powiatu 

wieluńskiego przebywających w  Domu Dziecka na dzień 31.12.2020 r. – temat 

sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu).      

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 12 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu za 2020 rok – temat sesyjny. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią dyrektor 

Wicher. Pogratulował pani dyrektor, ponieważ Powiatowa Biblioteka Publiczna jest to 

mała placówka, ale prężna. Zapytał, czy są pytania. Udzielił głosu radnemu 

Jurdzińskiemu.           

 Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu zapytał, na czym polega nadzór nad 

bibliotekami.            

 Pani Magdalena Wicher – dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu wyjaśniła, że odwiedzają np. biblioteki. Był taki etap, kiedy biblioteki były 

komputeryzowane, więc uczyły panie z innych bibliotek systemu bibliotecznego.  

Były takie odwiedziny wcześniej, jeśli chodzi o instruktarz, o pomoc merytoryczną.  

W tym momencie najczęściej ta współpraca polega na tym, że robią szkolenia  

w naszej bibliotece, spotkania merytoryczne, podsumowują całoroczną działalność, 

koordynują planami, tzn. tworzeniem planów i sprawozdań, które przekazują potem do 

Biblioteki Wojewódzkiej i Biblioteki Narodowej. Dodała, że zapraszają  

na szkolenia np. pracowników z Biblioteki Wojewódzkiej bądź same przygotują  

np. jakieś materiały i dzielą się wiedzą z bibliotekarzami z terenu powiatu wieluńskiego. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu radnemu 

Jurdzińskiemu.           

 Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu zapytał jak wygląda teraz 

czytelnictwo biorąc pod uwagę pandemię. Czy zmieniło się?    

 Pani Magdalena Wicher – dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu odpowiedziała, że troszkę tak, w naszej bibliotece nie jest tak źle,  

ale generalnie w całym powiecie ubyło sporo czytelników. To jest tendencja (-) 2820 w 

całym powiecie, gdzie jest 29 placówek. Wiadomo jest to tendencja dotyczącą całej 

Polski i całego świata. Dodała, że najgorszy był czas, kiedy biblioteki były zamknięte i 

nie miały żadnego pola manewru, żeby udostępniać zbiory. Zaznaczyła, że porównując 

rok 2019 i pandemiczny to były miesiące w roku pandemicznym  

np. czerwiec, gdzie było więcej wypożyczeń niż we wcześniejszych latach.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zwrócił uwagę, że łącznie 

wypożyczono 18039 zbiorów, w tym 17948 książek. Zapytał, co jeszcze mieści się  

w tych zbiorach.            

 Pani Magdalena Wicher – dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu odpowiedziała, że prasa i audiobooki.       

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podkreślił, że książek było 
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wypożyczonych więcej niż w tamtym roku patrząc na sprawozdanie.  

          Pani Magdalena Wicher – dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu odpowiedziała, że zwiększono limit wypożyczeń, więc odwiedzin  

było mniej, czytelników mniej, ale często np. ktoś brał całą torbę książek  dla  

członków rodziny na jedno konto, więc książek było dużo wypożyczonych. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu radnemu 

Wojcieszakowi.      

          Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał o rekordy bibliograficzne.  

Pani Magdalena Wicher – dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu odpowiedziała, że wprowadzają to do bazy regionalnej,  

jest to koordynowane przez Bibliotekę Wojewódzką, która niekiedy te rekordy 

poprawia, uzupełnia, niekiedy odrzuca i co ważne muszą spełniać odpowiednie 

wymogi i dotyczyć istotnych spraw.        

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zwrócił uwagę, że są to tylko 

poważniejsze wydarzenia.  

Pani Magdalena Wicher – dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu potwierdziła.          

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, gdzie to można 

znaleźć.            

 Pani Magdalena Wicher – dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu poinformowała, że w bazie Bibliografia Regionalna Województwa 

Łódzkiego, zdaje się, że albo był, albo jest link na stronie biblioteki.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu z uwagi na brak 

dalszych pytań, zarządził głosowanie „za” przyjęciem sprawozdania.  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie z działalności Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wieluniu za 2020 rok 

– temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu).      

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 13 

Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia planu 

sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych  

na obszarze Powiatu Wieluńskiego. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana 

naczelnika Kołodzieja. Zaznaczył, że ustalenie planu sieci publicznych szkół musimy 

uaktualniać co roku. Ze względu na to, że na sesji Rady Powiatu w Wieluniu  

została podjęta uchwała o utworzeniu Branżowej Szkoły II Stopnia należy 

zaktualizować plan, w związku z tym potrzebne jest podjęcie uchwały. Z uwagi  

na brak pytań, zarządził głosowanie „za” przyjęciem projektu uchwały.  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął projekt 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych na obszarze Powiatu Wieluńskiego 

(głosowało 5 członków Zarządu).       

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia z Gminą Wieluń w sprawie zasad nauczania religii  

w pozaszkolnym punkcie katechetycznym. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że wpłynęły pisma w przedmiotowej sprawie. Zapytał ilu mamy uczniów, 2 tak,  

a gmina 3?            

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji potwierdził, że tak na dzień dzisiejszy. Mówimy o ogólnej liczbie  

lub o grupie, którą chcemy współfinansować.       

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do zapisu w 3 ust. 3 
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projektu porozumienia dotyczący zwrotu kosztów w roku szkolnym 2020/2021, które 

będą stanowiły równowartość kosztów zatrudnienia nauczyciela religii w wymiarze 2/3 

z 2/18 etatu. Zapytał, dlaczego nie mogliśmy zapisać, że 1/3, z tego co gmina Wieluń 

płaci. Widać tutaj sposób wyliczenia. Gmina Wieluń zatrudni nauczyciela chyba na 2/9 

etatu.  Nauczyciel nie będzie zatrudniony na cały etat tylko na 4/18.  

W związku z czym płacimy za 1/3 w sumie. Zapytał, czy mamy zapisane,  

że w przyszłym roku liczymy na nowo.       

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji potwierdził. Odnośnie drugiego pytania przekazał, że od nowego roku 

będziemy zbierali potwierdzenia. Dodał, że prowadzili rozmowy w tej sprawie  

w zasadzie kilka miesięcy, bo taki wniosek już raz wpłynął, mieliśmy informację,  

że mamy uczniów, którzy zgłosili potrzebę nauki religii, a z kolei  

gdy zdiagnozowaliśmy na terenie szkół to okazało się, że tych uczniów nie mamy.  

W związku z tym został ponowiony ten wniosek i po kolejnej diagnozie stwierdziliśmy, 

że wnioski, które wpłynęły potwierdzają się na terenie naszych placówek, w związku  

z tym ta decyzja dotycząca współprowadzenia i współfinansowania punktu 

katechetycznego w siedzibie zgromadzenia.       

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu radnemu 

Jurdzińskiemu.          

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że nie kwestionuje tego, 

są takie przepisy i takie prawo tylko zastanawia go sprawa nadzoru nad tymi lekcjami, 

ponieważ są poza placówką, poza szkoła, zaangażowany jest powiat  

i gmina, dlatego ma wątpliwości o nadzór chociażby nawet finansowy, jakiejś 

dokumentacji, itd.          

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że organizatorem zajęć w przypadku porozumienia jest 

gmina, powiat współfinansuje to zadanie, natomiast nadzór merytoryczny, 

organizacyjny, finansowy, czy te zajęcia się odbywają, czyli taki techniczny jest  

po stronie organizatora.          

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu odczytał § 1 ust. 4 projektu 

porozumienia: zatrudnienie nauczyciela religii ze wszystkimi skutkami wynikającymi ze 

stosunku pracy i przepisów związanych z warunkami oraz sposobem organizowania 

nauczania religii, w tym także dotyczącymi sprawowania nadzoru, przyjmuje Gmina 

Wieluń.            
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 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dodał, że nadzór merytoryczny z kolei leży w wydziale katechetycznym 

danego zgrupowania, zgromadzenia religijnego, czy w tym przypadku  kościoła. Tutaj 

jest również nadzór pod kątem pedagogicznym, czy wychowawczo-pedagogicznym  

w ręku każdego kuratora oświaty.      

            Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że to są nasi uczniowie, a  na świadectwie są oceny z religii.     

            Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że uczeń otrzymuje zaświadczenie o uczestnictwie, 

ukończeniu, zaliczeniu lub nie i wtedy dyrektor albo uwzględnia, albo nie. Dlatego,  

że może się okazać, że taki uczeń nie będzie uczestniczył w zajęciach,  

ale to dyrektor właściwy z dyrektorem szkoły, która jest organizatorem będzie  

tą stronę formalną realizował, czyli dostanie potwierdzenie, albo nie realizacji zajęć 

łącznie z wystawioną notą końcową.    

            Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy będą nam 

sprawozdawać, że ci uczniowie faktycznie uczestniczą w tych zajęciach.   

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że to są uczniowie naszych szkół, nasz dyrektor siłą rzeczy, 

który prowadzi dokumentację osobową z przebiegu nauczania każdego ucznia, będzie 

realizował to zadanie.      

            Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

wicestaroście, a następnie radnemu Wojcieszakowi.      

            Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poruszył kwestię terminu 

ujętego w § 3 ust. 4 projektu porozumienia: Zwrot kosztów za zajęcia organizowane  

w roku szkolnym 2021/2022 zostanie ustalony na podstawie liczby uczniów, o której 

mowa w ust. 3 do 30 września 2021 roku, a dla nas tą datą jest 30 września.                                        

            Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że napisaliśmy do 30 września 2021 r., ponieważ może 

okazać się, że zbierzemy pełną informację i będziemy mieć wcześniej tylko  

nie chcemy przekroczyć terminu 30 września, stąd taki zwrot jest zastosowany.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odniósł się do § 3 ust. 5 

projektu porozumienia, zgodnie z którym Powiat Wieluński będzie dokonywać zwrotu 

kosztów zatrudnienia nauczyciela religii w termiach: a) do dnia 14 września 2021 r.  

za okres od podpisania umowy z nauczycielem do 31 sierpnia 2021 r., b) do 28 grudnia 
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2021 r. za okres od 01 września 2021 r. do 22 grudnia 2021 r., c) do 14 września 2022 

r. za okres od 01 stycznia 2022 r. do 31 sierpnia 2022 r. Zapytał,  

co z tym czasem pomiędzy 22 grudnia a 31 grudnia, nie ma ciągłości. Nauczyciel 

będzie zatrudniony cały czas.         

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu podkreślił, że chodzi  

o zapis w § 3 ust. 5 lit. b).          

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że nauczyciel ma płaconą średniomiesięczną. Ponadto 

dodał, że jeśli chodzi o wskazany termin to jest obciążenie, że powiat zobowiązuje się 

rozliczyć do tego terminu. Dodał, że wyjaśni tą kwestię, ale może przyjęto,  

że to będzie zlecenie, czyli nie będzie płacone z Karty nauczyciela.   

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podkreślił, że jest napisane, 

że koszty zatrudnienia nauczyciela obejmują m.in.: składki na Fundusz Pracy, odpis 

na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych.        

 Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu zaznaczył, że myśli, że powinna 

być wpisana data 31 grudnia. Zapewne jest wpisana data 22 grudnia, bo do szkoły 

chodzi się do 22 grudnia.                    

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji przekazał, że wyjaśni tą sprawę. Dodał, że pan skarbnik ma rację chodzi  

o wyłączenie tygodnia, który w zasadzie nie ma zajęć dydaktycznych. Jeśli chodzi  

o rozliczenie godzinowe to tego tygodnia nie będzie w rozliczeniu.    

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nauczyciel 

dostanie za to.           

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że niekoniecznie. Jeśli będzie miał godzinowo,  

to nie dostanie, zależy jak będzie miał sformułowaną umowę. Ponownie powtórzył,  

że to wyjaśni. Przyznał szczerze, że nie zwrócił uwagi na tą datę.     

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu radnemu 

Jurdzińskiemu.          

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy to będzie organizowane 

przy ul. Krakowskie Przedmieście i właściwie koszty dotyczą tylko  

i wyłącznie zatrudnienia.          

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak wynika z porozumienia i tak, udało się ustalić  
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z miastem, nie ponosimy kosztów organizacyjno-technicznych.   

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zauważył, że chyba pierwszy raz 

jest taka sprawa na Zarządzie.        

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji potwierdził.          

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy co roku trzeba będzie 

to podejmować.             

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji potwierdził.         

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zwrócił się do pana 

naczelnika, aby wszystkie kwestie zostały wyjaśnione.     

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że wyjaśni tą kwestię i sprostowanie przy imionach pana 

wicestarosty.           

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że będziemy musieli 

podjąć pod koniec września 2022 r.         

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, albo wiosną, jeżeli będzie takie kolejne wystąpienie i zostanie 

sprawdzone, czy takie deklaracje są na nowy rok 2022/2023 ze strony naszych 

uczniów bądź ich rodziców, bo jeśli jest nieletni to musi być deklaracja rodziców. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że będzie 

parafował materiały na sesję Rady Powiatu i chciałby, aby materiał był przygotowany 

w sposób prawidłowy, a jeśli jest prawidłowy to prosi o wyjaśnienia.   

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zauważył, że porozumienie 

nie jest załącznikiem do uchwały, więc uchwałę Zarząd może podjąć.    

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

„za” podjęciem uchwały.  

 

           Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 578/21 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Wieluń w sprawie 

zasad nauczania religii w pozaszkolnym punkcie katechetycznym (głosowało 5 

członków Zarządu). 
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        Ponadto Zarząd Powiatu w Wieluniu zobowiązał Naczelnika Wydziału Edukacji, 

Kultury, Sportu i Promocji Starostwa Powiatowego w Wieluniu do wyjaśnienia zapisów 

ujętych w projekcie porozumienia w § 3 ust. 5 lit. b), a mianowicie  

czy zamiast daty „22 grudnia 2021 r.” nie powinna być data „31 grudnia 2021 r.”  

 

 

Pkt 15 

Rozpatrzenie informacji o organizacji i realizowanych zadaniach przez 

Powiatowe Centrum Usług Wspólnych w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana dyrektora 

Kaczmarka. Zapytał, czy pan dyrektor chciałby coś dodać do przedstawionego 

materiału.   

            Pan Sylwester Kaczmarek - dyrektor PCUW w Wieluniu powiedział,  

że jeżeli chodzi o organizację i działanie PCUW to przedstawiał informację kilka razy. 

Aktualny materiał jest w związku z punktem wynikającym z planu pracy komisji.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu z uwagi na brak pytań, 

stwierdził, że Zarząd zapoznał się z informacją i przekazuje na Komisję Edukacji  

i Bezpieczeństwa. Zapytał czy jest taka zgoda. Stwierdził, że jest przez aklamację.  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu przez aklamację zapoznał się z informacją  

o organizacji i realizowanych zadaniach przez Powiatowe Centrum Usług Wspólnych 

w Wieluniu i przekazał Komisji Edukacji i  Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu.  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

   Pkt 16 

Przyjęcie informacji w sprawie skarg złożonych przez mieszkańca powiatu 

wieluńskiego na działalność Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jak 

Zarząd zapoznawał się z materiałami jest to kolejna - nie wie jak to nazwać - skarga, 

kolejne pismo może tak w znanej wszystkim sprawie. Jest opinia radcy prawnego, 
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który pomimo tego, że już Rada Powiatu podejmowała skargę jako bezzasadną,  

ale nic nowego się w tym pismach nie wnosi przez zainteresowaną osobę tak,  

że z tego, co rozmawiał z panią mecenas brakuje jasnego przepisu prawnego, który 

nie jest zawarty w Kodeksie postępowania administracyjnego i ilekroć z tego, co pani 

mecenas mu przekazywała, będzie składane pismo tyle samo razy dla świętego 

spokoju, dla bezpieczeństwa Rady, musimy to procedować poprzez kolejne jak gdyby 

odrzucenie tej skargi i uznanie tej skargi jako bezzasadnej. Rolą Zarządu jest tylko 

przekazanie do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, a później komisja skieruje  

to pod obrady Wysokiej Rady. Powiedział, że taka jest koncepcja zakończenia. 

Zapytał, czy pan naczelnik chciałby coś dodać.       

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dodał, że 18 wpłynęło pismo pana                                 jak gdyby wnoszące 

to samo, co przekazane drogą służbową z Urzędu Miasta, od Rady Miasta, a 

mianowicie, że życzy sobie właśnie tego spotkania wspólnego z komisją, 

procedowania itd. Ponadto mamy wystąpienie pana               poprzez starostę 

wieluńskiego o dokumenty, które dotyczą wystąpień pana                       dotyczące jego 

osoby, ogólnie ujmując stawiając mu zarzuty dotyczące nieprawidłowości, jeżeli chodzi 

o kwalifikacje, czy brak kwalifikacji bądź też nieprawidłowości związanych z 

zatrudnieniem itd. Po opinii prawnej, ponieważ pan naczelnik miał wątpliwości, czy nie 

dotyczy czasami informacji objętych ochroną danych osobowych tejże osoby, tzn. 

wnoszącego w tym przypadku pana                      . W opinii radcy prawnego pozyskanej 

dzisiaj mamy stanowisko następujące, że te dokumenty po anonimizacji, czyli 

informacje po anonimizacji w dokumentach będą panu                 przedstawione. Ma 

do tego prawo w związku z tym zobaczymy jak się problem będzie rozwijał oczywiście 

to już poza Radą Powiatu i poza Zarządem Powiatu, ponieważ to jest 

zadośćuczynienie pozyskania informacji publicznej przez osobę zainteresowaną.       

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął punkt.  

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją w sprawie skarg 

złożonych przez mieszkańca powiatu wieluńskiego na działalność Dyrektora Zespołu 

Szkół nr 1 w Wieluniu i przekazał Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu  

w Wieluniu.            

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedstawienia Radzie 

Powiatu w Wieluniu Raportu o stanie Powiatu Wieluńskiego za rok 2020 – temat 

sesyjny. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że co roku 

Zarząd musi przedstawiać Radzie Powiatu w Wieluniu Raportu o stanie Powiatu 

Wieluńskiego za rok 2020. Powitał panią naczelnik Krajcer. Otworzył dyskusję. 

Zapytał, czy pani naczelnik chciałaby coś dodać.      

 Pani Dorota Krajcer – naczelnik Wydziału Organizacyjno-Prawnego  

i Nadzoru odpowiedziała, że nie.        

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaznaczył, że teraz Zarząd 

przedstawia Radzie Powiatu niniejszy Raport, a głosowanie będzie w czerwcu.  

 Pani Dorota Krajcer – naczelnik Wydziału Organizacyjno-Prawnego  

i Nadzoru odpowiedziała, że tak, zgodnie z ustawą o samorządzie powiatowym. 

Najpierw Zarząd przedstawia Raport Radzie, a debata będzie na sesji absolutoryjnej. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu z uwagi na brak pytań, 

zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 579/21 w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w Wieluniu Raportu o stanie 

Powiatu Wieluńskiego za rok 2020 – temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Uchwała Nr 579/21 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wydania opinii  

do projektu pod nazwą: „Budowa drogi w miejscowości Turów, gmina Wieluń”, 

zlokalizowanej na działkach o nr geod. 598, 670, 679/1, 690, 706, 762/5, 748/1, 

748/3, 748/5, 748/6, 699/1 obręb Turów, gmina Wieluń. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zauważył, że nie ma 

żadnych uwag.           

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał o przedmiotową 

drogę.  

Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu wyjaśnił, że jest to przedłużenie 

drogi gminnej, jak się wjeżdża do Turowa po lewej stronie, nie dotyczy to drogi 

powiatowej.            

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

„za” podjęciem uchwały.  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 580/21 w sprawie wydania opinii do projektu pod nazwą: „Budowa drogi  

w miejscowości Turów, gmina Wieluń”, zlokalizowanej na działkach o nr geod. 598, 

670, 679/1, 690, 706, 762/5, 748/1, 748/3, 748/5, 748/6, 699/1 obręb Turów, gmina 

Wieluń (głosowało 5 członków Zarządu).      

 Uchwała Nr 580/21 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wydania opinii  

do projektu pod nazwą: „Budowa drogi gminnej ul. Uroczej w Wieluniu”. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, gdzie jest  

ul. Urocza w Wieluniu.          

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu poinformował, że ul. Urocza  

to jest ulica, która jest na os. Stare Rady w kształcie litery „U”. Wjazd jest  

od miasta, a wyjazd jest w kierunku na Nowy Świat.  Dalej są blaszane garaże,  

więc ona będzie jak gdyby „ślepą” kontynuacją tej litery „U”, na poprzeczce na dole 

będzie wychodzić w zachodnim kierunku miasta i skręcać w kierunku ul. 18 Stycznia, 

gdzie kończy się wysepką i to będzie między ul. Matejki a rondem. Zapytał pana 

naczelnika, czy dobrze mówi.         

 Pan Łukasz Sibiński – z-ca naczelnika Wydziału Architektury  

i Budownictwa odpowiedział, że tak. Omówił krótko lokalizację ul. Uroczej. 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana 

naczelnika Sibińskiego. Z uwagi na brak pytań, zarządził głosowanie „za” podjęciem 

uchwały.  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 581/21 w sprawie wydania opinii do projektu pod nazwą: „Budowa drogi gminnej  

ul. Uroczej w Wieluniu” (głosowało 5 członków Zarządu).     

 Uchwała Nr 581/21 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 20 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.           

 Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu omówił projekt uchwały. Dodał,  

że przekazujemy na udział własny do inwestycji jako środki powiatu 99 tys. zł  

z Mokrska, bo tam zostały jeszcze środki. Z informacji jakie ma wynika,  

że gmina Osjaków już podjęła uchwałę, natomiast gmina Konopnica ma sesję bodajże 

28. maja, więc środki gmin byśmy wprowadzali do tego zadania.    

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy autopoprawką, 

czy nie.           

 Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu powiedział, żeby poczekać 

spokojnie do czerwca.         

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poruszył kwestię 

przetargu.            

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział,  

że zastanawiano się nad zleceniem tego przetargu.      

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest  

to poważny przetarg, inwestycja na dużą kwotę. Następnie omówił kwestię przetargu. 

 Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu powiedział, że rozmawiał z panią 

Emilią Jędrzejewską (inspektor Starostwa Powiatowego w Wieluniu), która przekazała, 
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że przygotowanie zajmie jej około miesiąca czasu, ponieważ to będzie przetarg unijny. 

Dodał, że nie wprowadzamy teraz autopoprawką.      

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał o gminę Skomlin,  

czy w tym roku mamy coś przekazać na drogę.      

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że pan wójt 

miał być na spotkaniu z panem starostą, ale się nie pojawił.     

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że pan wójt chciał, aby to było 

w tym roku.            

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

„za” podjęciem uchwały.  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 582/21 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Uchwała Nr 582/21 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 21 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2021-2030. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.           

 Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Przekazał, że wprowadzamy to duże zadanie, ale na ten moment wartościami  

z Funduszu Dróg Samorządowych i powiatu. Gmina Osjaków już podjęła uchwałę. 

Obydwie gminy przyjęły do wiadomości wartości jakie mają zabezpieczyć, bo to było 

rozbite z kilometrażu. Na spotkaniu, któremu przewodniczył pan starosta było 

powiedziane, że zabezpieczają środki, obydwie gminy potwierdziły, że jeśli będzie 

dochodziło do dodatkowych robót, czy uzupełniających to gminy będą partycypowały.                

            Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że musi 

być to zawarte w porozumieniu.          

 Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu podkreślił, że będzie to zawarte  
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od razu w porozumieniu z tym, że wójt proponował ewentualnie kancelarię prawną.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że chodzi 

o kancelarię, która by prowadziła przetarg i również związane jest to ze specyfikacją. 

Udzielił głosu panu wicestaroście.       

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński przekazał, że wczoraj 

rozmawiał w Wojewódzkim Funduszu odnośnie wniosku, który składaliśmy  

na termomodernizację II Liceum Ogólnokształcącego. Dodał, że zgodnie  

z harmonogramem II LO w tym roku  nie wydatkuje żadnych swoich środków.    

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w WPF jest to umieszczone.        

 Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie.   

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaznaczył, żeby otrzymać te 

środki muszą mieć zapis w WPF, więc proponuje na przyszły rok wpisać  

to zadanie kwotą 201 tys. zł.         

 Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu powiedział, że to będzie roczne 

zadanie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński potwierdził dodając,  

że żądają od nas zapisów w WPF.        

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że powiedział, 

że wprowadzimy te środki. Liczył na to, że wprowadzimy środki z nadwyżki i zlecił 

wystosowanie pisma, aby było to tak napisane, że przekażemy odpowiedź najpóźniej 

w czerwcu br. Cały czas żądano od nas, aby wpisać środki w budżecie i złożenia 

oświadczenia woli.           

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaznaczył, że oświadczenie 

woli zostało złożone.          

 Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu zaznaczył, żeby przedsięwzięcie 

mogło być w WPF musi przekraczać poza rok.      

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dopiero te środki otrzymamy.         

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że wszystko 

będzie się działo w przyszłym roku.        

 Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu podkreślił, że jak dla niego nie ma 

podstawy do wpisania na podstawie tego wniosku.      
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 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że najwyżej 

zrobimy autopoprawkę.          

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył,  

że nie będziemy już debatować, pozyskamy informacje i najwyżej wprowadzimy 

autopoprawką w dniu sesji. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.   

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 583/21 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2021-2030 (głosowało 5 członków Zarządu).      

 Uchwała Nr 583/21 w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 22 

Sprawy bieżące. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos. Nikt się nie zgłosił.  

 

 

Pkt 23 

Wolne wnioski. 

Na XCVIII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie były składane.  
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Pkt 24 

 Zamknięcie XCVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

    

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął XCVIII posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu Zarządu. 

 

 Protokół sporządziła:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor  

 

 
 


